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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  23. 4. 2021 
 
Prítomní poslanci:         Ing. Michal Dodek, Ing. Michal Ďurkech, Ing. Rastislav Krétík,  Jana Muráňová,  
                                          Juraj Urík, Soňa Jantošová, Ing. Tibor Slaninka                                   

 
Neprítomní poslanci:    Milan Kušnier, Bc.Vladimír Smatana  - ospravedlnení PN,    
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Mária Nemčíková 
 
Občania:  Jaroslav Urík 

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, že poslanci 
Milan Kušnier a Bc.Vladimír Smatana sa ospravedlnili z rokovania OZ z dôvodu PN. Počet prítomných poslancov je 6 
a Ing.Michal Dodek príde neskôr. OZ je uznášania schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, 
doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania OZ, poslanci návrh jednomyseľne schválili 
a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5. Návrh na schválenie predaja majetku obce – časť pozemku KN-C 1711/10 o výmere 75 m2 

6. Návrh na schválenie zámeru prenájmu majetku obce – časť pozemku KN-E 416 o výmere 1360 m2 

7. Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2021 

8. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 

9. Voľba na pozíciu hlavného kontrolóra obce Plevník-Drienové  

10. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

11. Diskusia  

12. Záver 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 20/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie,  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janu Muráňovú, za členov Ing. Rastislava Krétika a Ing. Tibora 
Slaninku, do volebnej komisie Ing.Michala Dodeka a Ing. Michala Ďurkecha a za overovateľov zápisnice navrhol 
poslancov Juraja Uríka  a Soňu Jantošovú. Zápisom poveril  Máriu Nemčíkovú. Dal hlasovať za predložený návrh, 
poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu pani Jana Muráňová. Skonštatovala, že aktuálne evidujeme 
plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 58/2020, 72/2020, 8/2021 a 22/2011-trvalá úloha. Uznesenia č.70/2020, 
74/2020 a 9/2021 boli splnené. Starosta podal vysvetlenie k jednotlivým kontrolovaným uzneseniam. Kontrola plnenia 
uznesení je prílohou  zápisnice. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 21/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 22.2.2021 do dnešného dňa, čiže 23.4.2021. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ od ktorého ubehli dva mesiace sa život v obci a ani na úrade nezastavil a 
pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností voči orgánom verejnej 
správy, iným subjektov a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Toto obdobie stále ovplyvňujú 
opatrenia v súvislosti ochorením COVID-19. Aj v našej obci každú sobotu zabezpečujeme testovanie pre našich 
občanov na toto ochorenie v kultúrnom dome. V tomto roku sme už takto zorganizovali 12 kôl tohto testovania, v ktorých 
bolo otestovaných spolu až 5510 občanov, čo je priemer takmer 460 na jedno testovanie. Potešiteľné sú posledné 
výsledky, v ktorých sme nemali ani jeden pozitívny výsledok na COVID-19. Testovanie zabezpečujeme v spolupráci 
s NsP Považská Bystrica a z vlastných financií nakupujeme respirátory a potrebné osobné ochranné pomôcky pre tých, 
ktorí nám s testovaním pomáhajú za čo im úprimne všetkým ďakujem. Stojí to nemálo úsilia a financií, ale je dobré že 
máme v obci dobrých a ochotných ľudí a tiež nám náklady na testovanie refunduje Ministerstvo vnútra SR cez okresné 
úrady. Chvalabohu sa situácia postupne zlepšuje a to vďaka očkovaniu a dodržiavaniu opatrení, čo by nám mohlo 
pomôcť postupne sa vrátiť k životu pred pandémiou, aj keď to určite nebude jednoduché. 

Okrem testovania samozrejme pracujeme aj na ostatných projektoch a prácach súvisiacich s rozvojom obce. 
Keďže bola zima zatiaľ sme nerealizovali žiadne naplánované a schválené investičné akcie alebo opravy väčšieho 
rozsahu. Po skončení zimnej údržby sme začali čistiť miestne komunikácie a verejné priestranstvá a upravovať zeleň 
v obci. Naši pracovníci ešte upravujú celý vonkajší areál MŠ a OÚ po rozsiahlej rekonštrukcií, kde robia hlavne úpravy 
terénu. Vykonávame aj v spolupráci s členmi DHZ dezinfekciu vonkajších priestorov a to hlavne detských ihrísk 
a realizovala sa aj vertikulácia a hnojenie plochy futbalového ihriska. Každý mesiac vykonávame tradičné zbery 
separovaného odpadu, evidenciu energií všetkých obecných odberných miest a tiež opravy porúch verejného osvetlenia 
a miestneho rozhlasu. Zakúpili sme nové dúchadlo pre ČOV obecnej 11 bytovky, nakoľko staré už doslúžilo a tiež aj 
samotný servis a údržbu ČOV. Opravovali sme aj detské ihriská v obci a potrebné bude ešte opraviť aj lavičky 
v parkoch. Čiastočne sme dali upraviť aj plochy pri Váhu od návozov rôznych odpadov. Zabezpečili sme rozšírenie 
kamerového systému na zberný dvor a pálenicu, kde máme momentálne funkčných po obci 5 kamier a plánujme 
pokračovať v dopĺňaní kamerového systému, aby bola zabezpečená väčšia bezpečnosť občanov a majetku. Pokračujú 
tiež rokovania s poskytovateľom dotácie na projekt MŠ a OÚ, kde predkladáme potrebné doklady, vyúčtovania, 
financovanie a všetko čo si vyžaduje zmluva o NFP a teraz čakáme na kontrolu celého projektu z riadiaceho orgánu. 
Každý rok sme podávali aj žiadosti na získanie rôznych dotácií, žiaľ väčšina výziev bola teraz zrušená a dotácie nebudú 
poskytované.  

Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, vykonali sme ročné vyúčtovanie 
nájmov obecnej 11 bytovky, rôzne požadované štatistiky, dokončujú sa aj rozhodnutia o daniach z nehnuteľnosti a za 
psa, záverečný účet obce ako aj rozbor hospodárenia za 1.štvrťrok 2021, z ktorého opätovne vyplýva kladné 
hospodárenie obce. Do konca marca sa realizovalo celoslovenské samoščítanie obyvateľov, z ktorého vyplýva, že 
v našej obci sa k tomuto dátumu sčítalo 1572 obyvateľov čo bolo 92,63%. Teraz bude nasledovať asistované sčítanie, 
ktoré budú realizovať určené zamestnankyne obecného úradu. Ľudia si už zvykli na prevádzku zberného dvora, ale aj 
napriek tomu nám odpad končí v rôznych lokalitách v obci, ktoré nie sú na to určené. Keď som pri odpadoch, opäť sa 
budeme musieť venovať a prehodnocovať systém fungovania zberu odpadu a jeho poplatku, nakoľko zmluva so 
zberovou spoločnosťou nám končí 31.12. tento rok. Tu by som chcel poďakovať členom finančnej komisie za ich aktivitu 
a záujem o odpadové hospodárstvo v obci. Pripravili rôzne prehľady a spôsoby možného fungovania zberu odpadu, 
rovnako ako aj nastavenie poplatku za odpad. V najbližšom období sa budeme o tom baviť aby sme nastavili systém 
fungovania odpadového hospodárstva od 1.1.2022 vrátane prijatia nového VZN a informovania občanov. Pri tejto 
príležitosti som v kontakte so zberovou spoločnosťou a starostami z okolitých obcí, kde rokujeme o rôznych spôsoboch 
nakladania s odpadom v našich obciach tak, aby bol čo najspravodlivejší, aj keď to nie je jednoduché. 
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Všetky plánované a tradičné podujatia alebo školenia sú zrušené alebo sa konajú elektronicky. Za dodržania 
požadovaných opatrení máme v prevádzke MŠ a takmer všetky ročníky ZŠ. Som v kontakte s riaditeľkou RÚVZ 
a v prípade problémov alebo výskytom ochorenia COVID-19 na školách to budeme riešiť. V obci sme zvyknutí na veľa 
podujatí, napr. tradičná jarná brigáda pri príležitosti Dňa Zeme bola zrušená, ale poprosili sme občanov, kto má záujem 
môže individuálne prispieť k úprave a skrášleniu našej obce. Pripravujeme aj máje, ktoré nám tento rok poskytol LAPS. 
Najnavštevovanejším podujatím v obci je teraz víkendové testovanie ,ale pevne verím, že sa situácia natoľko zlepší že si 
budeme môcť užívať život tak ako predtým a organizovať tradičné obecné akcie. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh 
prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. Prajem všetkým krásne 
jarné dni plné zdravia, pokoja, lásky a dobrej nálady. 

Počas správy prišiel na rokovanie OZ poslanec Ing. Michal Dodek. 
Diskusia: 
-p. Kretík – či vidno z kamier EČV? Starosta odpovedal že pri pomalšej rýchlosti áno, ale vo väčšej rýchlosti to kamery 
nezachytia. Dali sme spracovať ponuku aj na drahšie kamery s čítaním EČV. Momentálne máme v obci funkčných 5 
kamier a kamerový systém pomohol aj policajtom pre vyšetrovaní, keď bude obec komplet monitorovaná dajú sa značky 
na začiatku aj koniec obce, že je obec monitorovaná kamerovým systémom. 
 K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 22/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 5 / Návrh na schválenie predaja majetku obce – časť pozemku KN-C 1711/10 o výmere 75 m2 
Na minulom rokovaní OZ 22.2. sme schválili zámer predaja 75 m2 obecného pozemku za Váhom pani Oštirovej. Zámer 
predaja pozemku prípadom hodným osobitného zreteľa bol zverejnený na úradnej tabuli a tiež web stránke obce 
7.4.2021. Pani Oštirová listom potvrdila záujem o kúpu tohto pozemku a dala vypracovať geometrický plán, ktorý bol 
prílohou pozvánky na OZ.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 23/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/ Návrh na schválenie zámeru prenájmu majetku obce – časť pozemku KN-E 416 o výmere 1360 m2 
Žiadosť zaslal poslanec OZ Bc. Vladimír Smatana s tým, že žiada o prenájom obecného pozemku na Dráhach v lokalite 
nad výstavbou RD za účelom pestovania ovocných stromov a chovu včiel (včelín má teraz umiestnený na vedľajšom 
pozemku pána Haľamu). Žiadosť bola súčasťou pozvánky na OZ. V minulosti (v roku 2017) sme rovnaký prenájom 
z rovnakého obecného pozemku schválili pánovi Ladislavovi Haľamovi na 10 rokov. K žiadosti sa vyjadrila aj finančná 
komisia, ktorej zápisnica bola súčasťou materiálov na OZ. V zmysle zákona bolo potrebné najskôr uznesením schváliť 
zámer prenájmu pozemku prípadom hodným osobitného zreteľa, ktorý už bol aj zverejnený na úradnej tabuli a tiež web 
stránke obce 7.4.2021 a následne ďalším uznesením aj samotný prenájom pozemku. OZ schválila prenájom uvedenej 
časti pozemku žiadateľovi. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenia č. 24/2021 a 25/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/  Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2021 
Rozbor hospodárenia obce bol súčasťou materiálov na zasadnutie OZ.  Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec zatiaľ za 
IQ/2021 dobre hospodárila o čom svedčí kladný výsledok hospodárenia. Kladný výsledok vyplýva hlavne preto, že bola 
zima a nerealizovali sme ešte žiadne naplánované investičné akcie alebo väčšie opravy.  
Diskusia - Ing. Kretík sa pýta či neboli zverejnené nejaké zmeny ohľadne bezúročnej návratnej finančnej výpomoci z MF 
SR – starosta zatiaľ nie, splácať by sa mala začať až v roku 2024. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 26/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 8/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Starosta informoval o rozpočtových opatreniach (opatrenia starostu obce do 5 tis.€ OZ berie na vedomie a opatrenia OZ 
nad 5 tis.€ sa schvaľujú) boli súčasťou pozvánky na rokovanie OZ. RO starostu obce za rok 2021 súvisia hlavne s 
dotáciou na stravu, poruchou dúchadla obecnej ČOV, projektu Múdre hranie v MŠ (schválený projekt) a ostatné drobné 
úpravy rozpočtu. Rozpočtové opatrenie OZ č.IV/2021 je o schválení financií na kúpu technológie do pálenice 
z rezervného fondu obce. RO sú prílohou zápisnice. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 27/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 9/ Voľba na pozíciu hlavného kontrolóra obce Plevník-Drienové  
Starosta informoval, že hlavnému kontrolórovi obce končí 6-ročné funkčné obdobie 22.4.2021. Na minulom rokovaní 
sme  vyhlásili voľbu na hlavného kontrolóra obce na deň rokovania OZ a to 23.4.2021.  Bolo zverejnené predpísaným 
spôsobom na úradnej tabuli, web stránke obce a aj v regionálnej tlači. Termín podania prihlášky na HK bol do 9.4.2021 
a do tohto termínu podal prihlášku len jeden záujemca a to náš doterajší hlavný kontrolór Ing.Milan Kremeň, ktorý splnil 
všetky požadované predpoklady na túto funkciu. Keďže je len jeden kandidát na OZ navrhuje verejnú voľbu a následne 
OZ prijalo uznesenie k tejto voľbe. Všetky náležitosti a postavenie HK zostávajú rovnaké ako končiace funkčné obdobie. 
Starosta vyzval Ing. Milana Kremeňa, aby sa v krátkosti vyjadril o svojich budúcich plánoch. Ing. Milan Kremeň 
skonštatoval, že nakoľko prácu pozná, má v nej zabehnutý systém tak je jeho snahou  v nej čo najlepšie pokračovať 
a naďalej plniť svoje povinnosti, ktoré mu z uvedenej pozície vyplývajú. Prebehlo verejné hlasovanie, kde všetci poslanci 
mu dali svoj hlas a popriali mu veľa úspechov a zdravia v ďalšej jeho činnosti.    
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 28/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie 
 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú: 

- projekt rozšírenia kanalizácie o nové lokality v obci, s ktorými sa vtedy ešte neuvažovalo, 
- projekt rozšírenia vodovodu do nových lokalít (Dráhy a Dolina), 
- pokračovanie v budovaní kamerového systému, 
- administratívne dokončenie projektu MŠ a OÚ a následná kontrola z riadiaceho orgánu, 
- vybudovanie prístrešku pre kontajneri v pálenici, 
- oprava poškodenej terasy v KD, 
- nutná oprava premostenia do KD a priemyselného areálu pri RD JUDr.Michalca, 
- obstaranie kompostérov pre všetkých občanov z dôvodu povinnosti separovať BRKO, 
- oprava lavičiek a smetných nádob v parku v centre obce a nové lavičky okolo cesty k Váhu, 
- obstaranie Doplnku č.2 k územnému plánu obce (zaslaná žiadosť na Ministerstvo dopravy SR) 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 29/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Starosta oboznámil poslancov s listom Jozefa Tamášiho, Plevník-Drienové č.171 týkajúci sa  odpadov v našej obci, 
ktorý bol súčasťou  podkladov na rokovanie OZ vrátane odpovede úradu na tento list.      

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 30/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Starosta tiež oboznámil poslancov so žiadosťou Antona Randu, Plevník-Drienové č.215, ktorá bola súčasťou  
podkladov na rokovanie OZ, v ktorej žiada prenájom obecného pozemku, ktorý susedí s jeho parcelami, chce ho 
využiť na umiestnenie včiel a chov oviec. Na základe odporúčania finančnej a majetkovej komisie OZ neschválilo 
prenájom uvedenej časti obecného pozemku z dôvodu prístupu k okolitým lesným a priľahlým pozemkom. 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Žiadosť Ladislava Haľamu, Plevník-Drienové č.38 na zmenu dobu nájmu obecného pozemku, na dobu neurčitú. Na 
základe odporúčania finančnej a majetkovej komisie zostáva v platnosti terajšia nájomná zmluva, ktorá je platná do 
konca roka 2027. 
 

 Žiadosť Lukáša Takáča, Stred 50/26 Považská Bystrica na premiestnenie zmrzlinového stánku a úprava ceny nájmu. 
Starosta sa vyjadril, že žiadosti nemôžeme vyhovieť, nakoľko na parkovisku pred poštou nie sú pripravené 
požadované siete (elektro, vodovod a odpad) a zaberalo by to aj miesto na parkovanie. Zostáva pôvodné 
umiestnenie pri detskom ihrisku v športovom areáli. 
- Ing.Kretík – má pán Takáč nájomnú zmluvu. Starosta odpovedal, že nie ale platil daň za zabratie verejného 

priestranstva v zmysle platného VZN, 
- p..Jantošová – zlepšiť kvalitu zmrzliny napr.ako v Predmieri, určite by chodilo viac ľudí. Zistiť či nemajú aj iní 

zmrzlinári, záujem o predaj zmrzliny v našej obci. 
 

 Ing. Ďurkech –  predstavil za komisiu pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie prezentáciu o možnostiach 
riešenia odpadového hospodárstva v našej obci. Jednou z možností úpravy poplatku by bolo zavedenie 
množstevného zberu pre všetkých občanov  s možnosťou výberu z dvoch veľkostí smetných nádob (120 l alebo 240 
l/ ) a frekvencie vývozu (každé dva týždne ako doteraz, alebo len 1x za mesiac). Starosta poďakoval členom komisie 
za ich aktivitu a určite bude potrebné v najbližšom období nastaviť a schváliť nový systém fungovania odpadového 
hospodárstva od 1.1.2022 vrátane prijatia nového VZN a informovania občanov. Starosta je v kontakte so zberovou 
spoločnosťou a aj s ostatným starostami z nášho okresu, prebiehajú rokovania a budeme sa snažiť nastaviť 
spravodlivejší systém fungovania odpadového hospodárstva v našej obci. 

 
 
K bodu 11/  Diskusia 
- p. Muráňová – informovala, že v kuchynke v KD chýbajú riady do sady 150 kusov. Starosta súhlasí s dokúpením. 
- Starosta – niektorí občania a zložky sa zúčastnili upratovania obce pri príležitosti Dňa Zeme a v prípade uvoľnenia 

opatrení sa treba rozhodnúť čo s Dňami obce (obecnými hodmi v auguste). 
- p. Muráňová – obecné hody - nakoľko nevieme aká bude v lete situácia, volať hostí je riziko, a nakoniec  sa môže 

akcia zrušiť, navrhuje športový deň a  zostaviť program len s tunajšími účinkujúcimi. Pošle návrh do mailu starostovi 
– poslanci súhlasia  
 

 
K bodu 12/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Juraj Urík            ............................................ 

 

                           Soňa Jantošová        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň              ............................................ 

 

Zapísala: Mária Nemčíková               ........................................... 


